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Protokół nr 62/2023 

z posiedzenia Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Miejskiej w Suwałkach  

odbytego w dniu 21 września 2023 r. w godz. od 16:00 do 17:00 

w sali 146 w Urzędzie Miejskim w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

 

Obecni członkowie Komisji:   

1. Andrzej Turowski  – Przewodniczący Komisji  

2. Jacek Roszkowski  – Wiceprzewodniczący Komisji  

3. Bogdan Bezdziecki  

4. Jacek Niedźwiedzki  

5. Anna Ruszewska  

6. Łukasz Wojno  

 

Nieobecni radni: 

1. Sylwester Cimochowski  

 

W posiedzeniu udział wzięli:      

1. Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk 

2. Grzegorz Krysa – Zastępca Prezydenta Miasta  

3. Anna Cyran – Skarbnik Miasta  

4. Monika Podziewska – Naczelnik Wydziału Budżetu i Finansów 

5. Agnieszka Szyszko – Kierownik Biura Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi  

6. Małgorzata Włoskowska – Naczelnik Wydziału Architektury  

7. Maria Langner – Obsługa Prawna Urzędu Miejskiego w Suwałkach  

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Andrzej Turowski – Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej powitał zebranych i 

powiedział, że porządek posiedzenia został przesłany do radnych wraz z materiałami.  

Dodał, że zaszła potrzeba, aby do porządku obrad wprowadzić dodatkowe punkty: jako punkt 

4. „Zaopiniowanie projektu umowy z firmą Przedsiębiorstwo Budownictwa Ogólnego 

„Budopol – Suwałki” Hajko Spółka Jawna dotyczącej realizacji przebudowy i rozbudowy ul. 

Batorego” oraz Zaopiniowanie „Programu budowy nawierzchni ulic lokalnych w Suwałkach 

w latach 2024 - 2027 i po 2027" jako punkt 9. porządku posiedzenia.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad nowym porządkiem posiedzenia: 

za pozytywną opinią głosowało – 5 radnych 

przeciw                                       – 0 

wstrzymało się od głosu             – 0 

 

Więcej uwag nie wniesiono, wobec czego radni jednogłośnie przyjęli następujący 

porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie Protokołu nr 61/2023 z posiedzenia Komisji Finansowo-Budżetowej Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 6 września 2023 r. 
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2. Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu uchwały Rady Miejskiej  

w Suwałkach w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta Suwałk z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2024.  

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta 

Suwałk z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie  

na rok 2024.  

4. Zaopiniowanie projektu umowy z firmą Przedsiębiorstwo Budownictwa Ogólnego 

„Budopol – Suwałki” Hajko Spółka Jawna dotyczącej realizacji przebudowy i 

rozbudowy ul. Batorego. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia  

z Przedsiębiorstwem Budownictwa Ogólnego „Budopol – Suwałki” Hajko Spółka Jawna  

z siedzibą w Suwałkach. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyznania dotacji na realizację inwestycji  

pt. „Remont zachodniej i wschodniej elewacji Konkatedry pw. św. Aleksandra 

w Suwałkach”. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego rejonu ulicy Raczkowskiej w Suwałkach.  

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obejmujący teren położony pomiędzy ulicami: Teofila Noniewicza,  

gen. Józefa Dwernickiego, Utratą i Sejneńską w Suwałkach.  

9. Zaopiniowanie „Programu budowy nawierzchni ulic lokalnych w Suwałkach w latach 

2024 - 2027 i po 2027". 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta na 2023 rok. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Suwałki na lata 2023-2041.  

12. Wolne wnioski.  

Ad pkt. 1  

Przyjęcie Protokołu nr 61/2023 z posiedzenia Komisji Finansowo-Budżetowej Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 6 września 2023 r. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag i wniosków, w związku z tym protokół został przyjęty 

przez aklamację. 

 

Ad pkt. 2 

Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu uchwały Rady Miejskiej w 

Suwałkach w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta Suwałk z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2024.  

– Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Agnieszka Szyszko – Kierownik Biura Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi 

omówiła pokrótce uwagi, jakie wpłynęły podczas konsultacji społecznych.  
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Członkowie Komisji nie zgłosili uwag i wniosków, wobec czego Informacja z konsultacji 

społecznych dotyczących projektu uchwały Rady Miejskiej w Suwałkach w sprawie 

uchwalenia Programu współpracy Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi  

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie na rok 2024, została przyjęta.   

 

Ad pkt. 3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta 

Suwałk z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 

3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

na rok 2024.  

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Agnieszka Szyszko – Kierownik Biura Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi 

powiedziała, że podczas posiedzenia Komisji Oświaty i Wychowania pojawiło się 

uzupełnienie zapisu, które zostało wówczas przegłosowane. Jak powiedziała, chodzi o § 16. 1. 

Określa się priorytetowe zadania publiczne w zakresie kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i 

dziedzictwa narodowego 1) wspieranie projektów kulturalnych i artystycznych, w tym 

nawiązujących do ważnych wydarzeń w historii Suwałk. Propozycja zmiany brzmi: „oraz do 

ważnych wydarzeń w historii Suwałk w kontekście historii Polski”. Drugie uzupełnienie 

dotyczy o § 16 podpunkt 3 wspieranie działalności kulturalnej i artystycznej nawiązującej do 

tradycji i dziedzictwa Suwałk i Suwalszczyzny. Jak powiedziała, chodzi o dopisanie słów 

„oraz dziedzictwa narodowego”.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania zgłoszonych 

poprawek. 

Głosowanie nad poprawkami: 

za pozytywną opinią głosowało – 5 radnych                               

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 0 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania projektu uchwały 

wraz ze zgłoszonymi poprawkami. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 5 radnych                               

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu 

współpracy Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 

mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie  na rok 2024. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
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Ad pkt. 4 

Zaopiniowanie projektu umowy z firmą Przedsiębiorstwo Budownictwa Ogólnego 

„Budopol – Suwałki” Hajko Spółka Jawna dotyczącej realizacji przebudowy i 

rozbudowy ul. Batorego. 

– Projekt umowy stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Grzegorz Krysa – Zastępca Prezydenta Miasta powiedział, że firma planuje zrealizować 

budowę budynków wielomieszkaniowych wraz z infrastrukturą techniczną. Dodał, że 

pojawił się pomysł, aby inwestor przebudował i rozbudował ul. Batorego. Udało się również 

wynegocjować budowę parkingów. Inwestor zaakceptował projekt porozumienia.  

 

Bogdan Bezdziecki powiedział, że z tego co kojarzy dotychczas deweloperzy pokrywali 

100% a tutaj jest 75%. 

 

Grzegorz Krysa – Zastępca Prezydenta Miasta wyjaśnił, że sytuacje i uzgodnienia są różne, 

nie zawsze jest to 100% kosztów. Tutaj, jak powiedział, chodzi o przebudowę drogi, która jest 

poza obszarem inwestycji i trzeba wziąć to pod uwagę.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem umowy: 

za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt umowy z firmą Przedsiębiorstwo Budownictwa 

Ogólnego „Budopol – Suwałki” Hajko Spółka Jawna dotyczącej realizacji przebudowy i 

rozbudowy ul. Batorego. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad pkt. 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia  

z Przedsiębiorstwem Budownictwa Ogólnego „Budopol – Suwałki” Hajko Spółka Jawna  

z siedzibą w Suwałkach. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia z Przedsiębiorstwem Budownictwa Ogólnego „Budopol – Suwałki” Hajko Spółka 

Jawna z siedzibą w Suwałkach. – Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
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Ad pkt. 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyznania dotacji na realizację inwestycji  

pt. „Remont zachodniej i wschodniej elewacji Konkatedry pw. św. Aleksandra 

w Suwałkach”. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk powiedział, że Miasto złożyło wnioski w 

ramach kolejnej edycji Polskiego Ładu na ochronę zabytków. 2 wnioski uzyskały 

dofinasowanie, z czego jeden dotyczy wymiany dachu w I LO a drugi dotyczy remontu 

elewacji konkatedry św. Aleksandra. Teraz – jak powiedział – muszą zostać wypełnione 

kwestie formalne, czyli m.in. podjęcie uchwały, aby można było realizować dalsze procedury.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji  

na realizację inwestycji pt. „Remont zachodniej i wschodniej elewacji Konkatedry pw. św. 

Aleksandra w Suwałkach”. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad pkt. 7  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego rejonu ulicy Raczkowskiej w Suwałkach.  

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Grzegorz Krysa – Zastępca Prezydenta Miasta powiedział, że jest to ważny i ciekawy 

projekt uchwały, ponieważ dotyczy terenów gospodarczych miasta oraz terenu lotniska. 

Projekt ten daje możliwość rozwoju tego obszaru miasta od strony inwestowania w różnego 

rodzaju magazyny, hale i usługi okołolotnicze.  

Dodał, że miał okazję oglądać lotnisko podobnej wielkości w Krośnie, które dobrze się 

rozwija i dobrze byłoby, aby suwalskie lotnisko również rozwijać w podobny sposób.  

Dodał, że projekt umożliwia również przedłużenie pasa startowego. 

 

Małgorzata Włoskowska – Naczelnik Wydziału Architektury omówiła pokrótce uwagi, 

które wpłynęły do planu.     

 

Bogdan Bezdziecki zapytał czy pojawiają się już osoby, które chciałyby inwestować na tym 

obszarze. Dopytał też  czy są jakieś pomysły na rozwój lotniska.  

 

Grzegorz Krysa – Zastępca Prezydenta Miasta powiedział, że są sygnały m.in. od lokalnych 

przedsiębiorców o chęci inwestowania  w tym wskazanym miejscu.  
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Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta powiedział, że Suwalska Szkoła Lotnicza chce się 

rozwijać, m.in. zbudować nowy hangar. Wskazał, że jest też zainteresowanie częścią terenu, 

na której miałby powstać ciąg hangarów, ponieważ jest na to zapotrzebowanie. Dodał, że 

należy przygotować koncepcję podziału tego terenu i wówczas byłoby to możliwe.  

Następnie powiedział, że Miasto zabiega również, aby wpisać w program projekt dotyczący 

poprawy bezpieczeństwa na lotnisku. 

 

Grzegorz Krysa – Zastępca Prezydenta Miasta powiedział, że jest możliwość 

zorganizowania lotu czarterowego samolotu 50-osobowego.  

 

Bogdan Bezdziecki powiedział, że trzeba iść w takim kierunku, aby możliwe były połączenia 

lotnicze z Suwałk a nie tylko, aby latały szybowce a przedsiębiorcy trzymali swoje prywatne 

samoloty. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego rejonu ulicy Raczkowskiej w Suwałkach. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad pkt. 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obejmujący teren położony pomiędzy ulicami: Teofila Noniewicza,  

gen. Józefa Dwernickiego, Utratą i Sejneńską w Suwałkach.  

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Małgorzata Włoskowska – Naczelnik Wydziału Architektury wspomniała, że były próby 

sporządzenia planu dla tego rejonu już 10 lat temu, jednak były mocno oprotestowane przez 

mieszkańców. Dodała, że od tamtego czasu doszło do zmian w otoczeniu i projekt nie spotkał 

się już ze sprzeciwem ze strony mieszkańców. Jak powiedziała, wpłynęły uwagi do planu, 

które zostały w większości zostały uwzględnione. Jedna z uwag nie została uwzględniona a 

dotyczyła zmiany dachu na kamienicy z wysokiego na płaski. Podkreśliła, że plan ogranicza 

możliwość inwestowania na tym terenie i nie generować inwestycji, które wymagają 

parkowania.  

Dodała, że w sytuacji braku planu Miasto musiało wydać decyzję na nadbudowę budynku 

przez inwestora. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych 

przeciw                                       – 0  
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wstrzymało się od głosu             – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmujący teren położony pomiędzy ulicami: Teofila 

Noniewicza, gen. Józefa Dwernickiego, Utratą i Sejneńską w Suwałkach. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad pkt. 9 

Zaopiniowanie „Programu budowy nawierzchni ulic lokalnych w Suwałkach w latach 

2024 - 2027 i po 2027.” 

– Materiał stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miast Suwałk poprosił, aby Komisja jeszcze nie 

rozpatrywała tego punktu, poczekała na uwagi radnych do tego projektu i zajęła się tym w 

październiku.  

 

Andrzej Turowski wspomniał, że punkt był omawiany na posiedzeniu Komisji Strategii i 

Rozwoju Gospodarczego.  

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miast Suwałk poprosił, aby zdjąć ten punkt z porządku 

obrad.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej wniosków i przystąpili do głosowania nad zdjęciem 

punktu z porządku obrad. 

Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało – 5 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 1 radny 

 

Ad pkt. 10 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta na 2023 rok. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Anna Cyran – Skarbnik Miasta Suwałk omówiła pokrótce projekt uchwały. Powiedziała, że 

zawiera on wiele zmian porządkujących budżet w różnych obszarach zarówno po stronie 

dochodów, jak i wydatków, aby można było projektować przyszłoroczny budżet na realnych 

danych. Dodała, że zmianie uległ deficyt budżetowy, źródło jego pokrycia. Deficyt 

zmniejszono o ponad 29 mln zł. Zaznaczyła, że do projektu uchwały zostaną jeszcze 

wprowadzone autopoprawki ze względu na otrzymaną refundację środków poniesionych na 

modernizację budynku Skarbu Państwa przy ul. Utrata 9A. Dzięki temu deficyt ulega 

ponownie zmniejszeniu o kwotę ponad 64 tys. zł.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 4 radnych 
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przeciw                                       – 2 radnych  

wstrzymało się od głosu             – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta na 

2023 rok. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad pkt. 11 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Suwałki na lata 2023-2041. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Anna Cyran – Skarbnik Miasta Suwałk wyjaśniła, że projekt uchwały obejmuje zmiany 

wynikające z uchwały budżetowej oraz wprowadzenia do wykazu przedsięwzięć środków z 

Polskiego Ładu na remont zabytków – elewacji konkatedry św. Aleksandra oraz wymiany 

dachu na budynku I LO. Dodała, że realizacja obu przedsięwzięć nastąpi w 2024 r. 

Uzupełniła, że chodzi również o urealnienie limitu wydatków i zobowiązań w programie 

profilaktyki zdrowotnej, rozbudowę SP nr 4, budowę boiska wielofunkcyjnego przy ZS nr 4 i 

wykreślenie z wykazu przedsięwzięć dwóch wniosków dotyczących remontu ulic.   

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania projektu uchwały. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 4 radnych 

przeciw                                       – 2 radnych  

wstrzymało się od głosu             – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Miasta Suwałki na lata 2023-2041.  

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Ad pkt. 12 

Wolne wnioski.  

 

Łukasz Wojno zapytał o dodatkowe środki, które wpłynęły do budżetu. 

 

Anna Cyran odpowiedziała, że chodzi o środki dotyczące zwiększonego odpisu na 

Zakładowy Fundusz Świadczeń Socjalnych i subwencję ogólną. Dodała, że Miasto czeka 

jeszcze na zapowiadane środki na nagrody dla nauczycieli, które mają być wypłacone na 

Dzień Edukacji.  

 

Bogdan Bezdziecki zapytał o szacunki dotyczące spadku przychodów Miasta z tytułu 

obniżenia podatku PIT.  

 

Anna Cyran powiedziała, że szacunki były na ok. 44 mln zł a jest 35 mln zł, czyli 9 mln 

brakuje.  
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Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk dodał, że według klucza ludnościowego 

Miasto miało dostać 25 mln a otrzymało o 10 mln mniej i m.in. dlatego sytuacja finansowa 

jest taka trudna.   

 

Anna Cyran podkreśliła, że rok budżetowy cały czas trwa i wciąż trzeba się zastanawiać 

czy tych środków wystarczy m.in. na działania oświatowe. Dodała też, że rozstrzygane 

przetargi są również często powyżej kosztorysów i wtedy również należy dobrze 

przeanalizować czy rozstrzygnąć przetarg pozytywnie. 

 

Bogdan Bezdziecki dopytał o przetarg na energię elektryczną.  

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk powiedział, że cena energii spadła a 

Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej przygotowuje się do przetargu. Informacja, o tym co 

będzie się działo z cenami energii w przyszłym roku, jest ważna w przypadku planowania 

budżetu na 2024 rok. 

Dodał, że cena będzie uzależniona od ceny rynkowej. Trudno będzie dobrze zaplanować 

budżet, jeśli chodzi o środki potrzebne na pokrycie kosztów mediów, kiedy ta cena może 

być każdego miesiąca inna.   

 

Andrzej Turowski zapytał czy jest planowana obniżka ceny za energię cieplną.  

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odpowiedział, że tak. PEC czeka na 

zatwierdzenie nowej taryfy, która przewiduje obniżenie ceny. Podkreślił, że trzeba pamiętać 

o tym, że obecnie branża ciepłownictwa musi obniżać emisję CO2. PEC złożył wniosek do 

NFOŚ o środki finansowe na wymianę kotłów węglowych na biomasę.  Wartość tej 

inwestycji to ponad 100 mln zł i jest duża szansa, że PEC to dofinasowanie otrzyma.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej uwag i wniosków.  

 

Przewodniczący podziękował wszystkim za obecność i merytoryczne głosy w dyskusji oraz 

zakończył posiedzenie Komisji. 

Na tym protokół zakończono.   

    

                                   Przewodniczący  

                      Komisji Finansowo-Budżetowej 

                          Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

                                Andrzej Turowski 

 
Protokół sporządziła: Anna Przybycień 

 

Podinspektor w Biurze Rady Miejskiej 
Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


